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Büyükliman Postası Gazetesi Yazı İşleri Müdürü Ahmet Kamburoğlu, Başkent Ankara'da bir ziyaretler gerçekleştirdi.

VAKFIKEBiR'DEKi YOL
SORUNU ÇiLE HALiNE GELDi

Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, Hürriyet Mahallesi Kutuban Küme Evleri Alev
Yanık Sokak güzergahında bulunan 14 hane ev, yolun bakımsızlığı nedeniyle kullanılamaz hale gelmiştir.

MÜLAKATLARDA
ELENEN ADAYLARIN
HESABINI, VÝCDANEN
NASIL VERECEKSÝNÝZ?

> Sadık AYDIN 2'de

ÝL MÜDÜRÜ
KAPLAN'DAN
VAKFIKEBÝR'E
ZÝYARET

ANKARA'DA BiR DiZi ZiYARETLERDE BULUNDUK

HP Vakfıkebir İlçe Başkanı 

COlcay Bahadır, Vakfıkebir 
ilçesindeki Hürriyet Mahallesi 

Kutuban Küme Evleri Alev Yanık 
Sokak güzergahında bulunan 14 
hane evin yol sorunlarını dile 
getirerek yetkililerden sorunların 
çözülmesini istedi.
“YOL SORUNU ÇİLE HALİNE 
GELDİ”
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir 
İlçe Başkanı Olcay Bahadır yaptığı 
açıklamada, Vakfıkebir Belediyesi 
ve Hürriyet Mahallesi sakinleri 
arasında yaşanan yol bakım ve 
onarım sorunu ciddi bir endişe 
kaynağı haline gelmiştir. Hürriyet 
Mahallesi Kutuban Küme Evleri 
Alev Yanık Sokak güzergahında 
bulunan 14 hane ev, yolun 
bakımsızlığı nedeniyle kullanılamaz 
hale gelmiştir. Ne yazık ki, Belediye 
Başkanı ile yapılan görüşmeler 
sonucunda olumlu bir çözüm elde 
edilememiştir.

MUHTARLAR GÜNÜ KUTLANDI
 19 Ekim Muhtarlar Günü dolayısıyla Vakfıkebir ilçesi Hükümet Konağı önünde bir kutlama programı düzenlendi. 

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de > Sadık AYDIN 3'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

> Sadık AYDIN 3'de

VAKFIKEBÝR PLAJI KABÝNLERÝNE SALDIRI
Vakfıkebir Belediyesi tarafından milyonlarca lira harcanarak İlçe halkının yanı sıra bölge
ilçelerinden gelen vatandaşlarında yararlandığı plajda ki soyunma kabinlerine saldırı oldu.

Trabzon İl Tarım ve Orman İl Müdürü İsa Kaplan, beraberinde
Vakfıkebir İlçe Müdürü Remziye Kuleyin ile birlikte ülkenin
lokomotifi olan gıda sektöründeki kuruluşları ziyaret ettiler.

İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Mecliste
görüşülen kanun teklifi hakkında söz aldı. > Ahmet KAMBUROĞLU 3'de



üyükliman Postası 

BGazetesi Yazı İşleri 
Müdürü Ahmet 

Kamburoğlu, Başkent 
Ankara'da bir dizi ziyaretler 
gerçekleştirdi. Ziyaretleri 
kapsamında Danıştay Üyesi 
Hakim Cevdet Erkan'ı, İYİ 
Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın'ı ve Ankara'da 
yeni bir işyeri açan Yakup 
Karadeniz ve Erman Uçar'ı 

makamlarında ziyaret ederek 
çalışmalarında başarılar 
diledi.
Kamburoğlu; “Büyükliman 
Postası Gazetemiz ve 
Matbaamız ile ilgili bir dizi 
görüşmeler ve iş bağlantıları 
için Ankara'da çeşitli firmalar 
ile görüşmelerimiz oldu. Bu 
görüşmeler doğrultusunda bir 
dizi ziyaretlerde 
gerçekleştirdik. Bölgemizin 

yetiştirdiği önemli değerlerden 
olan bizim için kıymetli olan 
hemşehrilerimizi de ziyaret 
ederek çalışmalarında 
başarılar diledik dedi.”
Büyükliman Postası Gazetesi 
Yazı İşleri Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu'nun ziyaretleri 
sırasında kendisine Avukat 
Gürbüz Kamburoğlu ve 
Çarşıbaşı'lı İş İnsanı Gökhan 
Şahin'de eşlik ettiler.

Büyükliman
Postası HABER2

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TL

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Ahmet KAMBUROĞLU

Cep: 0533 495 07 20
e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete

Büyükliman
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MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com

HUKUK MÜŞAVİRİ
Avukat Gürbüz Kamburoğlu

0 533 768 88 42

SORU VE ÖNERiLERiNiZ iÇiN
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0533 495 07 20
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YAYIN TÜRÜ : YEREL SÜRELİ

UETS ADRESİ : 15851-58888-66917
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: 5 Mart 2004
: 1050
: 24.10.2023

Alper Özkan KARAGÖL

ANKARA'DA BiR DiZi ZiYARETLERDE BULUNDUK
Büyükliman Postası Gazetesi Yazı İşleri Müdürü Ahmet Kamburoğlu, Başkent Ankara'da bir ziyaretler gerçekleştirdi.

24.10.2023

MUHTARLAR GÜNÜ KUTLANDI 19 Ekim Muhtarlar Günü dolayısıyla Vakfıkebir ilçesi
Hükümet Konağı önünde bir kutlama programı düzenlendi. 

C
HP Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır, Vakfıkebir 
ilçesindeki Hürriyet 

Mahallesi Kutuban Küme Evleri 
Alev Yanık Sokak 

güzergahında bulunan 14 
hane evin yol 
sorunlarını dile 
getirerek yetkililerden 
sorunların 
çözülmesini istedi.
“YOL SORUNU 
ÇİLE HALİNE 

GELDİ”
Cumhuriyet Halk 
Partisi Vakfıkebir 
İlçe Başkanı 

Olcay Bahadır 
yaptığı açıklamada, 

Vakfıkebir Belediyesi ve 

Hürriyet Mahallesi sakinleri 
arasında yaşanan yol bakım ve 
onarım sorunu ciddi bir endişe 
kaynağı haline gelmiştir. Hürriyet 
Mahallesi Kutuban Küme Evleri 
Alev Yanık Sokak güzergahında 
bulunan 14 hane ev, yolun 
bakımsızlığı nedeniyle 
kullanılamaz hale gelmiştir. Ne 
yazık ki, Belediye Başkanı ile 
yapılan görüşmeler sonucunda 
olumlu bir çözüm elde 
edilememiştir.
“BELEDİYE BAŞKANI İLE 
GÖRÜŞÜLDÜ”
Vakfıkebir Belediye Başkanı'nın 
dile getirdiği gibi, şehir 
planlamasında bu yolun dahi 
görünmemesi büyük bir sorunun 
işaretidir. Bir mahalleye giden 

yolun planlamada yer almaması, o 
mahallenin ulaşım sorunlarını 
derinden etkilemektedir. Belediye 
Başkanı, yolun 9 metre genişlikte 
olması gerektiğini belirtmiş 
olmasına rağmen, söz konusu 
yolun bile olmadığı bir durumda, 
kanalizasyon çalışmalarının nasıl 
gerçekleştirildiği gerçekten merak 
konusudur.
“14 HANE EVİN YOL SIKINTISI”
Başkan Bahadır; Bu sorun sadece 
yolun bakımsızlığı ile sınırlı 
kalmamaktadır. 14 hane evin 
sakinleri için bu yol, evlerine 
ulaşabilmeleri için zorunlu bir 
güzergahtır. Ancak belediye, 
alternatif bir güzergah bile 
üretememektedir. Bu durum, 
sakinlerin günlük yaşamlarını 

olumsuz etkilemekte ve onların 
temel ulaşım ihtiyaçlarını 
karşılamalarını engellemektedir.
“BELEDİYE'NİN BÜYÜK 
EKSİKLİĞİ”
Bu bağlamda, Vakfıkebir 
Belediyesi'nin yol bakım ve onarım 
konusundaki ihmali ve eksikliği 
ciddi bir konudur. Bir belediyenin, 
vatandaşların temel ihtiyaçlarını 
karşılamada başarılı olması 
beklenirken, bu durumun tam 
tersine olması, belediye başkanının 
ve belediye yönetiminin etkinliğini 
sorgulamamıza neden olmaktadır.
“YETKİLİLERDEN ACİL ÇÖZÜM 
BEKLİYORLAR”
Vakfıkebir Belediyesi'nin bu soruna 
acil bir çözüm bulması ve Hürriyet 
Mahallesi sakinlerinin ulaşım 

sorunlarını gidermek için gerekli 
adımları atması gerekmektedir. 
Yolun bakımı ve onarımı 
sağlanmalı, alternatif bir güzergah 
oluşturulmalı ve sakinlerin evlerine 
rahatlıkla ulaşabilmeleri için gerekli 
önlemler alınmalıdır.
“GÖREVE DAVET ETTİ”
Başkan Bahadır;  Vakfıkebir 
Belediyesi'nin yol bakımı ve 
onarımı konusunda yetersizlik 
göstermesi, Hürriyet Mahallesi 
sakinlerinin temel ulaşım 
ihtiyaçlarını karşılamasını 
engellemektedir. Bu durumda, 
belediye başkanı ve belediye 
yönetiminin sorumluluklarını yerine 
getirmesi ve sakinlerin yaşam 
kalitesini artırmak için gerekli 
adımları atması gerekmektedir.

VAKFIKEBiR'DEKi YOL SORUNU ÇiLE HALiNE GELDi
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, Hürriyet Mahallesi Kutuban Küme Evleri Alev
Yanık Sokak güzergahında bulunan 14 hane ev, yolun bakımsızlığı nedeniyle kullanılamaz hale gelmiştir.

19 Ekim Muhtarlar Günü için 
yapılan törene Vakfıkebir 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, daire 
amirleri, siyasi parti ilçe 
başkaları, STK Başkanları ve 
muhtarlar katıldılar. Saygı 
Duruşu ve İstiklal Marşının 
okunmasının ardından Atatürk 
Anıtına Fethiye Mahallesi 
Muhtarları ve Dernek Başkanı 
olan İzzet Çilingir ile birlikte 
Körez Mahallesi Muhtarı 
Hasan Ömür ve Kemaliye 
Mahallesi Muhtarı Ali İhsan 

Çavdar çelenk sunumu 
gerçekleştirdiler. 
“İSRAİL'İN FİLİSTİN'E 
YAPTIĞI İNSANLIK DIŞI 
SALDIRIYI KINIYORUZ”
Günün anlam ve önemini 
belirten konuşmayı Vakfıkebir 
Muhtarlar Derneği Başkanı 
İzzet Çilingir Yaptı. Başkan 
Çilingir, "Bugünün muhtarlar 
günü olarak ilan edilmesinde 
emeği geçen başta Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan olmak üzere 
hükümetimize, gazi 
meclisimize ve yine genelgenin 

yayımlanmasında emeği 
geçen Türkiye Muhtarlar 
Konfederasyonumuza 
şükranlarımı sunuyorum. 
Muhtarlarımız, bulunduğu 
mahallede veya köyde 
devletimizin tüm kurumlarını 
temsil etmekte ve halkımızla 
devlet kurumları arasında 
köprü vazifesi görmektedir. 
Yönetim anlayışımızda, 
vatandaşlarımızın devletimize 
ihtiyaç duyduğunda çalacakları 
ilk kapının muhtarlıklarımız 
olduğu bilinci çok önemli bir 
yer tutmaktadır. Günümüzde 

kendini yenileyen kurumların 
başında gelen muhtarlık en 
ücra yerleşim yerine bile 
çağdaş kamu yönetimi 
anlayışını taşıyarak hem 
sevinçte hem de hüzünde 
halkının her zaman yanında ve 
hizmetindedir. Tüm 
muhtarlarımızın gününü 
kutluyor vefat eden tüm muhtar 
arkadaşlarımıza Allah'tan 
rahmet diliyorum” dedi. 
Vakfıkebir Muhtarlar Derneği 
Başkanı İzzet Çilingir ayrıca 
İsrail'in Filistin'e yaptığı 
insanlık dışı saldırıları kınadı.

İzzet ÇİLİNGİR
Vakfıkebir Muhtarlar

Derneği Başkanı



Büyükliman
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MÜLAKATLARDA ELENEN ADAYLARIN
HESABINI, VİCDANEN NASIL VERECEKSİNİZ?

İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Mecliste görüşülen kanun teklifi hakkında söz aldı.
Yİ Parti Trabzon Milletvekili 

İYavuz Aydın, konutların turizm 
amaçlı kiralanmasına ve bazı 

kanunlarda değişiklik 
yapılmasına dair kanun teklifi 
üzerinde TBMM'de partisinin 
görüşlerini açıkladı. Kanun 
teklifinin 29. maddesinde yer alan 
''Personel alımlarında yazılı 
ve/veya sözlü sınavda başarılı 
olmak şarttır ibaresinin, 
mülakatlarda elenen onlarca 
vatandaşımızın hakkının tekrar 
ihlal edileceği anlamına 

geleceğini belirtti.
“TBMM'NİN YASAMA 
SORUMLULUĞU GÖRMEZDEN 
GELİNDİ”
Siyasi iktidar Türkiye Büyük Millet 
Meclisi'nin yasama 
sorumluluğunu, neredeyse 
görmezden gelerek üzerinde 
yoğunlaşması gereken konuları, 
ilgili komisyonda görüşmeden bir 
torba haline getirdiğini belirten 
Aydın, şu şekilde devam etti: 
Teklifin direkt olarak Plan ve 
Bütçe komisyonuna getirilmesi, 

kanun yapım sürecine olan 
samimiyetsizliği gözler önüne 
sermektedir. Hiç şüphe yok ki 
Meclise sunulan kanun teklifleri, 
konusu ve kapsamına bağlı 
olarak esas ve tali komisyonlara 
gönderilmelidir.
“VATANDAŞ SAYIN 
ERDOĞAN'A MI İNANACAK? 
YOKSA SİZE Mİ İNANACAK?”
Ak Parti'nin seçim vaatleri 
arasında, bizzat Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan tarafından sözü 
verilen, mülakatların 

kaldırılmasının olduğunu dikkat 
çeken Aydın: bugün önümüze 
getirilen kanun teklifinde, 
personel alımı yapılırken, yazılı 
ve sözlü sınavda başarılı olma 
şartı bulunmaktadır. Bu nasıl iş? 
Sayın Erdoğan mülakatları 
kaldıracağız diyor, sizler ise 
bırakın mülakatları kaldırmayı, 
üzerine yazılı ve sözlü sınavları 
ekliyorsunuz. Bu durum, 
toplumun hassasiyetlerinden biri 
olan mülakat süreçleriyle 
çelişmektedir dedi.

24.10.2023

İL MÜDÜRÜ KAPLAN'DAN
VAKFIKEBİR'E ZİYARET
Trabzon İl Tarım ve Orman İl Müdürü İsa Kaplan, beraberinde Vakfıkebir İlçe Müdürü Remziye
Kuleyin ile birlikte ülkenin lokomotifi olan gıda sektöründeki kuruluşları ziyaret ettiler.

rabzon İl Müdürü Kaplan, 

TVakfıkebir'de bir dizi 
ziyaretlerde bulundu. 

Kaplan, İlçe Müdürü Remziye 
Kuleyin'den ilçenin tarım ve 
hayvancılığıyla ilgili bilgi 

alışverişinde bulundu. Kaplan, 
beraberinde Kuleyin ile önce 
İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan'ı makamında ziyaret 
ettiler.  Daha sonra Kebir Süt 
Gıda Sanayi tesislerini ziyaret 

ederek tesislerin üretimi 
hakkında bilgi alıp sorunlarını 
dinledi. İl Müdürü Kaplan 
ziyaret sonrası; ev sahipliği için 
Vakfıkebir ilçemize teşekkür 
ediyorum dedi.

Kemaliye Mahallesi P.T.T Arkası Deniz Sokak No: 11/A   Zemin Kat    VAKFIKEBİR / TRABZON

0 462 841 56 00 - 0 533 419 53 15

ISLAK MENDİL

PROMOSYON ÜRÜNLERİMATBU İŞLERDAVETiYE

KARTON ÇANTA

PARTİ AFİŞLERİ MAGNET

BROŞÜR / AFİŞ KARTVİZİT

BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ VE MATBAASI

VAKFIKEBİR PLAJI KABİNLERİNE SALDIRI
Vakfıkebir Belediyesi tarafından milyonlarca lira harcanarak İlçe halkının yanı sıra bölge
ilçelerinden gelen vatandaşlarında yararlandığı plajda ki soyunma kabinlerine saldırı oldu.

ULUDÜZ YOĞUN BAKIMDAN ÇIKAMADI
Vakfıkebir İlçesine bağlı Güneysu Mahallesi sakinlerinden Tuncay ve Betül Uludüz çiftinin 3 evladından ortancası 21 Yaşındaki Tarık Uludüz Ankara'da tedavi gördüğü hastanede yaşam mücadelesine yenildi.

lınan bilgilere göre 21 

Ayaşındaki Tarık Uludüz 
Kulak çınlaması şikâyeti 

nüksetmesinden dolayı anne ve 
babası tarafından Trabzon'daki 
hastanelere götürüldü ancak bir 
türlü doktorlar çare olamadı. 
Tarık'ın rahatsızlığının Beyin 
Cerrahi servisinde muayene 
edilmesin ardından beyninde 
hızlı ilerleyen tümür olduğu 
tespit edildi. Trabzon'da bulunan 
doktorların ameliyatın çok riskli 

ve tehlikeli olduğunu ve maliyetli 
bir operasyon olduğunu 
belirtiler. 21 yaşındaki 
evlatlarının beyninde tümör 
olduğunu öğrenen anne ve 
baba çaresizlikle mücadele 
ederken hayırseverlerin maddi 
ve manevi destekleriyle beraber 
Ankara'da ameliyat edilen Tarık 
Uludüz'ün 2 günlük yoğun 
bakım mücadelesinde bu gece 
acı haber geldi. Tarifi imkânsız 
acıya boğan 21 yaşındaki Tarık 

Uludüz 6 ay içinde 
sevdiklerinden amansız 
hastalığa yenilerek ayrıldı.
Merhumun cenazesi uçak ile 
Trabzon'a getirilerek 20 Ekim 
2023 Cuma günü Vakfıkebir 
Merkez Eski Camiinde Cuma 
Namazına müteakip kılınan 
cenaze namazın ardından 
İlçeye bağlı Güneysu 
Mahallesindeki aile 
kabristanlığında ebediyete 
uğurlandı.

“EMİN ULUDÜZ AÇIKLAMA 
YAPTI”
Defin merasimi sonrası aile 
adına açıklama yapan İşadamı 
Emin Uludüz; Maalesef Tarık 
Uludüz yeğenimizi yakalandığı 
amansız hastalık sonucu 
doktorların bütün çabalarına 
rağmen gencecik yaşta 
kaybettik. Ruhu şad, mekânı 
cennet olsun. Taziyede bulunan 
tüm dostlarımıza şükranlarımı 
sunuyorum dedi.

irkaç ay önce de 

Bsaldırıda kırılan 
eşyalar 

yenilenmişti. Saldırıda 
maddi hasar meydana 
geldi. Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet 
Balta yaptığı açıklamada: 
'Vakfıkebir ilçemize 
kazandırdığımız bu 
önemli projeden sadece 
ilçede değil çevre il ve 
ilçelerde yaşayan 
vatandaşlarda 
yararlanıyordu.  Maalesef 
bu hizmetleri ve 
güzellikleri içlerine 
sindiremeyen zavallılar 
kırmayı, yıkmayı, 
saldırmayı marifet 
sanıyorlar. “dedi.
“VAKFIKEBİR PLAJI 
KABİNLERİNE 
SALDIRI!”
Başkan Balta, Halkımızın 
şunun net olarak 
bilmesini isteriz ki; bunu 
yapanların tespitini 
yaparak en ağır şekilde 
cezalandırılması için 
sürecin sonuna kadar 
takipçisi olacağız. Bizler 
sizler için çalışmaya 
hizmet üretmeye devam 
edeceğiz. “ifadelerinde 
bulundu.
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B
üyükşehir Belediye 
Başkanı Murat 
Zorluoğlu, 19 Ekim 

Muhtarlar Günü nedeniyle 
bugünkü programını 
muhtarlara ayırdı. Trabzon 
Muhtarlar Federasyonu'nu 
ziyaret eden Başkan Zorluoğlu, 
muhtarlarla buluştu. Başkan 
Zorluoğlu'na ziyareti sırasında 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Gürkan Üçüncü, 
Başkanvekili Atilla Ataman, 
Başkan Danışmanı Nalan 
Karlankuş, Muhtarlık Dairesi 
Başkanı Ali Kemal Bektaş ve 
daire amirleri eşlik etti.   
“EYÜBOĞLU: ETLE TIRNAK 
GİBİYİZ”
Başkan Zorluoğlu'nu 
ağırlamaktan mutluluk 
duyduklarını dile getiren 
Trabzon Muhtarlar 
Federasyonu Başkanvekili 
Muhittin Eyüboğlu, “Sizleri 
burada görmekten son derece 
bahtiyarız. Ayağınıza, 
gönlünüze sağlık. Büyükşehir 
Belediyemizle birlikte etle 
tırnak gibiyiz. Birlikte daha 
güzel işler yapacağımızı ümit 
ediyoruz” ifadelerini kullandı.
“TÜM MUHTARLARIMIZIN 
GÜNÜNÜ KUTLUYORUM”
Gördüğü nazik misafirperverlik 
için teşekkür eden Başkan 
Zorluoğlu, “Kıymetli 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan'ın muhtarlara 
verdiği önem doğrultusunda 19 
Ekim tarihini 2015 yılından 
itibaren Muhtarlar Günü olarak 
kutlamanın mutluluğunu 
yaşıyoruz. Tüm 
muhtarlarımızın bu güzel 
gününü kutluyorum. Muhtarlık 
müessesesi Osmanlı'dan 
itibaren çok eski bir müessese. 
Avrupa'da örneği olmayan, 
Türkiye'de nevi şahsına 
münhasır bir kurum. Türkiye'de 
kadimden beri vatandaşın başı 
dara düştüğünde ilk kapısını 
çaldığı bir kurum olarak 
muhtarlık, özellikle son 20 yılda 
daha da güçlendi, ekonomik 
sosyal imkânları daha da 
artırıldı” dedi.
“İŞ BİRLİĞİ İÇERİSİNDE 
ÇALIŞIYORUZ”
Yaklaşık 5 yıldır mahalle 
muhtarlarıyla iş birliği halinde 
çalıştıklarını dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Trabzon'da 
700'ün üzerinde mahallemiz 
var. Geçen sürede mahalle 
muhtarlarımızla bazen toplu 
olarak bazen gruplar halinde 
bazen de bireysel olarak 
görüştük, görüşmeye devam 

ediyoruz. Muhtarlarımızın 
taleplerini elimizden geldiği 
kadarıyla olumlu olarak 
değerlendirmek için mücadele 
ediyoruz. Kırsal 
mahallelerimizin daha çok 
altyapı meselesi var. 
Kanalizasyon, elektrik, kısmen 
doğal gaz talep ediliyor. İlçe 
merkezlerindeki sorunlar 
kırsala göre biraz daha farklı. 
Elimizden geldiğince belediye 
imkânlarıyla kırsala da 
merkezlere de dokunmaya 
gayret ediyoruz” şeklinde 
konuştu.  
“PANDEMİ VE DEPREM HER 
KESİMİ ETKİLEDİ”
Ülke olarak hep birlikte zor bir 
dönemden geçildiğini de 
vurgulayan Başkan Zorluoğlu, 
“2019 seçimlerinin hemen 
akabinde bir pandemi yaşadık. 
Şu an unutulsa da maskelerle 
sokağa çıktığımız, iş yerlerinin 
kapatıldığı, çok yakınlarımızı 
kaybettiğimiz çok zor iki sene 
geçirdik. Bu durum ekonomik 
olarak özel sektörü olduğu gibi 
kurumları da etkiledi. Üretim 
zinciri hala pandemi öncesine 
dönebilmiş değil. Bu durum 
yerelde bizim bütçelerimizi de 
etkiledi. Sonrasında 11 ilimizde 
meydana gelen hepimizi 
derinden sarsan deprem 
felaketi yaşadık. Devletimiz 
kaynakların büyük bölümünü 
deprem bölgesine aktarıyor. 
Çünkü orayı ayağa kaldırmak 
zorundayız” ifadelerini kullandı.
“ALTYAPI PROJESİNİN 
YÜZDE 90'I TAMAMLANDI”
Zor süreçlere rağmen 
Büyükşehir Belediyesinin çok 
önemli yatırımlara imza attığını 
belirten Başkan Zorluoğlu, 
“Geride bıraktığımız dört buçuk 
yıllık dönemde Ortahisar başta 
olmak üzere Büyükşehir 
Belediyemizin çok önemli 
yatırımları oldu. Bu yatırımların 
başında altyapı yatırımları 
geliyor. Bu şehrin çok uzun 
yıllar ihtiyacını karşılayacak 

altyapı hamlesi, Ortahisar 
bölgesi için tamamlanmak 
üzere. Şu ana kadar 
Ortahisar'da yaptığımız altyapı 
çalışmalarında 450 kilometre 
civarında içme suyu hattı 
değiştirdik. Buna ilave olarak 
kanalizasyon, yağmur suyu, 
doğal gaz hatları ve 
telekomünikasyon altyapısı ile 
birlikte çok önemli bir projeydi. 
Seçimin hemen akabinde bu 
işe başladığımız için ikinci 
seçime giderken çok da fazla 
bir işimiz kalmadı. Ortahisar'da 
toplamda 26 kilometre 
çalışmamız kaldı.  Yüzde 90'ını 
tamamladık. Bununla birlikte 
üstyapıyı da elden geçirdik. 
Mahallelerimizdeki kaldırım, yol 
ve aydınlatma çalışmalarımız 
beğeni kazandı” dedi.
“TRABZON'DA İLKLERİ 
HAYATA GEÇİRDİK”
Hayata geçirilen diğer 
projelerle ilgili de muhtarları 
kısaca bilgilendiren Başkan 
Zorluoğlu, “Hemşehrilerimiz 
uzun yıllar mevcut otogardan 
şikâyetçiydi. Şehre yakışmayan 
bir görüntüye sahipti. Yeni 
otogarda çalışmaları 
tamamladık. Kısa süre 
içerisinde açılışını yapacağız. 
Yine Trabzon'da bir ilk olarak 
Kadın Yaşam ve İstihdam 
Merkezi ile Sporcu Performans 
ve Yetenek Merkezi'nin açılışını 
yaptık.  Bilim Merkezi ve 
Planetaryum'u önümüzdeki 
günlerde açacağız ve 
öğrencilerimizi ağırlayacağız. 
Önce Yalıncak Plajı ve 
ardından da Ganita Sahil 
Düzenleme Projesi ile halkımızı 
yeniden denizle buluşturduk. 
Kadınlar Halini tarihi dokusuna 
uygun olarak yeniledik. 
Pazarkapı Camisi'nin etrafını 
düzenleyerek orada yeni bir 
meydan oluşturuyoruz. Bunlar 
projelerimizin sadece bir kısmı. 
Bugün sizin gününüz, bu 
nedenle daha çok sizleri 
dinleyelim” şeklinde konuştu.

24.10.2023

BAŞKAN ZORLUOĞLU
TRABZON MUHTARLAR
FEDERASYONU'NU ZİYARET ETTİ
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, 19 Ekim Muhtarlar Günü
dolayısıyla Trabzon Muhtarlar Federasyonu'nu ziyaret ederek Başkanvekili Muhittin
Eyüboğlu ve yönetim kurulu üyeleri ile bir araya geldi. Muhtarları her zaman yol
arkadaşları olarak gördüklerini belirten Başkan Zorluoğlu, “Dört buçuk yıldır muhtarlarımızla
sık sık bir araya gelerek sorunların çözümü noktasında istişare içerisinde çalışıyoruz” dedi.

VAKFIKEBİR'DE TALİHSİZ KAZA

akfıkebir İlçesi Çarşı 

VMahallesi 14 Şubat 
Kurtuluş Caddesi yol 

güzergahı üzerinde Vakfıkebir 
İlçe Emniyet Müdürlüğüne ait 
Trafik polisi aracı ile 61 AGA 
355 plakalı hususi araç kafa 
kafaya çarpıştı.
Görgü tanıklarından edinilen 
bilgiye göre her iki aracında 
süratli olduğunu ifade ettiler. 
Yaşanan kaza ile ilgili 
soruşturma başlatıldı.

Vakfıkebir'de Trafik Polis Aracı ile hususi araç kafa kafaya çarpıştı.

ÇÖP KONTEYNERLERİ YENİLENİYOR!
Ortahisar Belediyesi daha önce yeraltına monte ettiği 50 adet çöp konteyneri ile 96 adet yerüstü
çöp konteynerine15 adet yeraltı çöp konteyneri ile 15 adet yer üstü çöp konteyneri daha ekliyor. 

rtahisar Belediye 

OBaşkanı Ahmet Metin 
Genç, çevre temizliğini 

sağlamak ve görüntü kirliliğine 
son vermek için hayata 
geçirdikleri projenin bitmesiyle 
birlikte ilçe merkezinde 
yeraltında 65 adet çöp 
konteynerinin olacağını söyledi. 
Böylece çalışmaların 
tamamlanmasıyla yenilen çöp 
konteyner sayısı toplamda 176 
adet olacak. 
“KÖTÜ KOKU VE GÖRÜNTÜ 
KİRLİLİĞİ ÖNLENİYOR”
Yer üstü eski tip çöp 
konteynerlerinin çevre sağlığını 
tehdit ettiğini ve kötü kokulara 
sebebiyet verdiğini belirten 
Başkan Genç, “Kentimizin çevre 
temizliği bizim için çok önemli. 
Hele ki, yoğun bir turizm 
aktivitesinin yaşandığı 
kentimizin her daim temiz ve 
güzel bir görünüme sahip 
olması gerekiyor. Özellikle şehir 
merkezinde eski tip yer üstü 
çöp konteynerleri kötü kokulara 
sebebiyet vererek, çevre 
sağlığını da tehdit ediyordu. 
Zaman zaman da sokak 

hayvanlarının karıştırması 
sonucu bu çöpler etrafa 
dağılarak, mikropların çevreye 
yayılmasına neden oluyor. 
Haliyle sokaklarımız, 
caddelerimiz vatandaşlarımız, 
çocuklarımız için sağlıksız 
ortamlar haline geliyordu. 
Bundan dolayı yeraltı çöp 
konteynır sistemini peyderpey 
hayata geçirmeye çalıştık. Şu 
ana kadar toplamda 65 adet 
çöp konteynerinin yer altına 
montajını tamamlayacağız. 
Bundan dolayı 
vatandaşlarımıza taahhüt 
ettiğimiz sözleri hayata 
geçirmenin huzurunu ve 
mutluluğunu yaşıyoruz.” diye 
konuştu.
“KULLANIMI KOLAY VE 
HİJYENİK BİR SİSTEM”
Yeraltı çöp konteyner sistemiyle 
vatandaşların ve turistlerin 
konuyla ilgili şikâyetlerinin 
önleneceğini kaydeden Başkan 
Genç, “Yeraltı çöp sistemiyle 
alakalı gerek Büyükşehir 
Belediyesi ve gerekse 
karayollarıyla koordinasyona 
geçerek uygun alanları daha 

önce tespit etmiştik. Ve bununla 
ilgili gerekli etütleri ve 
planlarımızı yapmıştık. Bu 
planlamalara uygun olarak 15 
adet yeraltı, 15 adet yer üstü 
çöp konteynerimizin montajını 
tamamlıyoruz. Vatandaşlarımız 
kolay bir şekilde çöplerini bu 
konteynerlere atabiliyor. Çok 
kullanışlı ve hijyenik bir sistemi 
hayata geçirdik. Bu sistem 
sayesinde çöpler insan ve 
hayvan müdahalesinden de 
korunmuş olacak. Ve böylece 
vatandaşlarımızın ve kentimize 
gelen ziyaretçilerin, turistlerin 
çöp konteynerleriyle ilgili 
şikâyetlerini ortadan kaldırmış 
olduk.” şeklinde konuştu. 
“ÇÖPLERİNİZİ BELİRLENEN 
SAATLERDE ÇIKARIN”
Başkan Genç, vatandaşlara 
çöplerini belediye tarafından 
belirlenen 19.00-20.00 saatleri 
arasında dışarıya çıkarması 
gerektiği konusundaki 
uyarılarını yineledi. Temizlik 
İşleri Müdürlüğü, yeraltı ve yer 
üstü çöp konteynerlerinin 
yıkanması ve temizlik işlemlerini 
düzenli olarak yapıyor.
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KUR-AN BÜLBÜLLERİ İÇİN
BELGE TÖRENİ DÜZENLENDİ

lçe Müftüsü Şükür Küçük, ilçe 

İmüftülüğüne bağlı Bölge Hafız 
Hasan Kaan Kur'an Kursunda 

Hafızlığını tamamlayan ve 
geçtiğimiz dönem yapılan 
hafızlık tespit sınavında başarılı 
olan öğrenciler; Necmi 
Bayraktar, Fatih Tarhan, 
Muhammed Yasir Öner, Hamza 
Büyük'e belgelerini verdi.
Kur-an Bülbülleri İçin Belge 
Töreni Düzenlendi
Vakfıkebir Hikmet Kaan İmam 
Hatip Orta Okulunda 
düzenlenen törene; İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Ahmet Altın, 
Şube Müdürü Ömer Baştan, 

Hikmet Kaan İmam Hatip Orta 
Okulu Müdürü Ahmet Bulut, 
Kaanlar Vakfı İlçe Yöneticisi 
Hayati Er ve kalabalık bir 
öğrenci grubu katıldılar.
Trabzon Akçaabat Dini Yüksek 
İhtisas Merkezi Müdürlüğü'nde 
yapılan Hafızlık Tespit 
Sınavı'nda başarılı olup belge 
almaya hak kazanan hafızları 
yürekten kutlayan İlçe Müftüsü 
Küçük belge töreni sonunda 
Hafızlara tavsiye ve 
nasihatlerde bulundu ve ayrıca 
başarılarından dolayı kendilerini 
tebrik etti. Daha sonra hafızlara 
belgelerini verdi.

K
aradeniz Teknik 
Üniversitesi Prof. Dr. 
Osman Turan Kültür ve 

Kongre Merkezinde 
gerçekleştirilen Trabzon Turizm 
Çalıştayının açılışına Trabzon 
Ticaret ve Sanayi Odası 
(TTSO) Başkanı Erkut Çelebi, 
KTÜ Rektörü Prof. Dr. 
Hamdullah Çuvalcı, Trabzon 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Emin Aşıkkutlu, Trabzon Ticaret 
Borsası Meclis Başkanı Nevzat 
Özer ve Yönetim Kurulu 
Başkanı Eyyüp Ergan, TESOB 
Başkanı Metin Kara, Trabzon İl 
Kültür ve Turizm Müdürü Tamer 
Erdoğan, TTSO meclis üyeleri 
ve ilgililer katıldı.
“ÇELEBİ: ÇALIŞTAY 
MASTER PLANIN İLK ADIMI 
OLMALIDIR”
Açılış bölümünde konuşan 
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
çalıştayın Trabzon Turizm 
Master Planının ilk adımı 
olmasını umduğunu belirterek, 
“Turizm Trabzon için en önemli 
gelir kaynağı durumunda. 
Rakamlar geçen yıl 1 milyar 
doların üzerine çıktı. Bu yıl 
turist sayısında yüzde 40 artış 
oldu. Rakamlar henüz 
netleşmedi ancak sektöre, 

piyasaya yansıması düşük 
kalacak gibi geliyor. Bu durum 
kayıt dışından kaynaklanan bir 
sorun” dedi.
“BU YIL HAZIRLIKLI OLMAK 
ZORUNDAYIZ”
Başkan Çelebi, “Turisti burada 
tutmamız gerekiyor. Bu konuda 
hem bizlerin hem yerel 
yönetimlerin yapması gereken 
görevler var. Deprem sonrası 
geçen sezona belki hazırlıklı 
değildik ama bu yıl hazırlıklı 
olmak zorundayız” dedi. Çelebi 
sözlerini şöyle sürdürdü:
“Başta Uzungöl olmak üzere 
turizm alanlarının yönetiminin 
gözden geçirilmesi gerekiyor. 
Trabzon'da resmi 25 bin gayri 
resmi 80 – 100 bin yatak 
olduğu konuşuluyor. Ben daha 
fazla olduğunu tahmin 
ediyorum. Çünkü yayalara 
doğru çıkınca bütün evlerin 
pansiyon gibi kullanıldığını 
görüyoruz. Bunların çözülmesi 
gerekiyor. Dere kenarlarında 
çadırlar kurmuşlar derme 
çatma. Orada söylenenlere 
göre bunlardan bile otel fiyatı 
kadar para alınıyormuş. 
Uzungöl, Şana, Sera Gölü gibi 
bölgelerin ayrı yönetilmesi 
lazım.”

“SAĞLIK TURİZMİ, 
GASTRONOMİ GİBİ 
ALTERNATİF TURİZM 
ÇEŞİTLERİNE 
ÇALIŞIYORUZ”
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
alternatif turizmin önemine de 
değinerek, “Bu hafta 
Gürcistan'a sonra 
Azerbaycan'a gidiyoruz sağlık 
turizmi konusunda çalışmalar 
yapmak için. Turizmi yılın bütün 
aylarına yaymak için sağlık, 
kongre, fuar, gastronomi gibi 
alternatif turizmler için 
çalışıyoruz. Gastronomide 
Somon Lezzetleri Festivali 
yaptık, Denizden Dağlara 
Trabzon diye bir etkinlik yapıldı. 
Bu konularda da destek lazım. 
Festivalleri yapma konusunda 
maddiyat önemli. Finans ayağı 
önemli. Bütün yükü TTSO'ya 
yüklememek lazım. Somon 
festivalinde bunu yaşadık” dedi.
“RUS VE UKRAYNALI 
TURİSTLERİ TRABZON'A 
ÇEKMELİYİZ”
Çelebi, iki ülke arasındaki 
gerginlikten kaynaklanan Rus 
ve Ukraynalı turist talebi de 
olduğunu ifade ederek, “Esnaf 
canlanır, oteller iş yapar. Ancak 
bu konuda direkt uçuş ve gemi 
seferleri önemli. Gemi için 
geçen yıl çalıştık ancak sigorta 
sorunları nedeniyle seferlere 
başlayamadık. Yeni alternatifler 
yaratmazsak, turizmi yıla 
yayamazsak yatak sayısının 
çok olması nedeniyle gelecekte 
turizmciler hayal kırıklığı 
yaşayabilir. Bu tabii ki sadece 
odanın görevi değil. Hükümetin 
büyük destek vermesi lazım. 
Yalnız yazın Körfez ülkelerine 
yapılan direkt seferlerle olmaz. 
Kışın da Rusya'dan direkt sefer 
olması lazım. Devletimizin 
destek vermesi lazım” ifadesini 
kullandı.

ÇELEBİ: RUS VE UKRAYNALI
TURİSTLERİ TRABZON'A ÇEKMELİYİZ
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Başkanı Erkut Çelebi, Rusya – Ukrayna gerginliği
sonrasında her iki ülke vatandaşlarının Türkiye'ye ilgi gösterdiğini ve Trabzon'a da
geldiğini ifade ederek, “Rus ve Ukraynalı turistleri Trabzon'a getirmek için devletimizin
özellikle direkt uçak ve gemi seferleri konusunda bize destek vermesini istiyoruz.
Turizmin 12 aya yayılması konusunda önemli bir alternatif olacağına inanıyoruz” dedi.
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Trabzon Akçaabat Dini Yüksek İhtisas Merkezi Müdürlüğü'nde yapılan Hafızlık Tespit
Sınavı'nda başarılı olup belge almaya hak kazanan hafızlara törenle belgeleri verildi.

BEŞİKDÜZÜ YELKEN
KULÜBÜ'NDEN BÜYÜK BAŞARI
Beşikdüzü Yelken ve Doğa Sporları Kulübü, yamaç paraşütü yarışmasında Türkiye
birinciliği elde ederek spor alanındaki başarılarına bir yenisini daha ekledi.

rabzon Beşikdüzü Yelken 

Tve Doğa Sporları Kulübü 
Başkanı Gürhan Zengin, “ 

Türkiye Hava Sporları 
Federasyonu tarafından 6- 8 
Ekim 2023 tarihlerinde 
Erzincan'da düzenlenen Yamaç 
Paraşütü Hedef Yarışmasında 

büyük erkeklerde sporcu ve 
antrenör Levent Günher 
Türkiye 1.olarak büyük bir 
başarıya imza attı. Aynı 
yarışmada büyük kadınlarda 
Niransu Bekar, genç 
kategorisinde olmasına rağmen 
Türkiye 5.olarak bizleri mutlu 

etti. Her iki sporcumuzu da 
başarılarından dolayı 
kutluyorum” dedi.
Sporcuların elde ettiği bu 
başarılarda emeği geçenleri 
Büyükliman Postası Gazetesi 
olarak kutluyor, başarılarının 
devamını diliyoruz.

Bölgesel ve
Yöresel Haberleri

İnternet Sitemizden
Takip Edebilirsiniz.

www.buyuklimanpostasi.com



TRABZONSPOR'UMUZUN
EN BÜYÜK ETKİLİ GÜCÜ TARAFTARIDIR

YENi OTOGAR HiZMETE GiRDi
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu'nun vizyon projeleri arasında yer alan Trabzon Şehirler Arası Otobüs Terminali, 22 Ekim 2023 gecesi 00.01 itibarıyla faaliyete
geçti. Her kesim tarafından çok beğenilen otogarı Trabzon'a kazandırmanın mutluluğunu yaşadıklarını belirten Başkan Zorluoğlu, “Yeni otogar şehrimize hayırlı uğurlu olsun” dedi.

üyükşehir Belediye 

BBaşkanı Murat Zorluoğlu, 
Trabzon halkı tarafından 

uzun yıllardır yıkılması istenen 
ve adeta kanayan yara haline 
gelen otogar meselesine öncelik 
vermiş, şehre yakışacak projeyi 
hayata geçirmek için hemen 
harekete geçmişti. Geçen 
sürede her şeyin en ince 
detayına kadar düşünüldüğü 
Trabzon Şehirler Arası Otobüs 
Terminali, 22 Ekim 2023 gecesi 

saat:  00.01 itibarıyla hizmet 
vermeye başladı.
“TRANSFER HİZMETİ 
VERİLECEK”
Trabzon'a çok güzel ve konforlu 
bir yapı kazandırdıklarını dile 
getiren Başkan Zorluoğlu, 
“Büyük bir titizlikle çalışmalarını 
tamamladığımız, tüm ihtiyaçlara 
cevap verebilecek nitelikteki yeni 
otogarımız, bu gece itibarıyla 
hizmet vermeye başladı. Her 
kesim tarafından beğeni 

kazanan otogarın önünde de 
geniş bir rekreasyon alanı 
bulunmaktadır. Bir otogarın 
ötesinde, insanların gelip vakit 
geçirecekleri mekân olarak 
tasarlandı. Vatandaşlarımızın 
sıkıntı yaşamaması için eski 
otogardan yeni otogara transfer 
hizmeti verilecektir. Yeni Trabzon 
Şehirler Arası Otobüs 
Terminalimiz şehrimize ve 
hemşehrilerime hayırlı uğurlu 
olsun” ifadelerini kullandı.

Vakfıkebir Glidalilar Taraftarlar Derneği Başkanı İlhan Gürdal ve yöneticileri Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan 'ı makamında ziyaret ederek Trabzonspor forması hediye ettiler.

rabzon Şiddet Önleme 

Tve İzleme Merkezi 
Müdürlüğü tarafından 

Vakfıkebir ilçe Stadyumu'nda 
gerçekleştirilen Trabzon Süper 
Amatör Liginde mücadele 
eden Büyüklimanspor ile 
Yıldızlıspor karşılaşması 

öncesinde kadına yönelik 
şiddetle mücadele alanında 
farkındalık çalışması 
gerçekleştirildi. Bu kapsamda 
gerçekleştirilen faaliyette 
broşür dağıtımı, afiş asımı, 
aile içi iş bölümünün önemi ve 
kadına yönelik şiddetle 

mücadele konusunda erkeğin 
rolü konularında eğitim 
gerçekleştirilmiş olup Şiddet 
Önleme ve İzleme Merkezi 
Müdürlüğü'nün hizmetleri, ALO 
183 hattı, KADES Uygulaması 
hakkında bilgilendirme 
çalışması gerçekleştirildi.

rabzonspor taraftar 

Tgrubu derneklerinden 
olan Glidalilar Taraftarlar 

Derneği, Vakfıkebir İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan'ı makamında ziyaret 
ettiler. Ziyaret sonrası Başkan 
Gürdal; Şanlı formamızı Sayın 
Kaymakamımız Dr. Uzan'a 
armağan ettik. Görevindeki 
başarılardan dolayı ve 
gösterdiği misafirperverliğinden 
ötürü kendisine teşekkür eder 
çalışma hayatını da 
Trabzonspor kadar temiz ve 
başarılı olmasını diliyoruz dedi.
“TRABZONSPOR'UMUZUN 
EN BÜYÜK ETKİLİ GÜCÜ 
TARAFTARIDIR”
Vakfıkebir ilçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan ise 

ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek 
forma için Glidalilar Taraftar 
Derneği Başkanı İlhan Gürdal 
ve yöneticilerine teşekkür etti. 
Kaymakam Uzan, 
Trabzonspor'un Türkiye'nin en 
büyük kulüplerinden bir tanesi 
olduğunu söyledi. Uzan, 
Ülkemizin olmazsa olmaz 
kulübü olan Trabzonspor'un 
şanlı tarihi başarılarla dolu. Bu 
başarılara yenilerini eklemesini 
diliyorum. Bir Trabzonspor 
taraftarı olarak Kulübümüzle 
gurur duyuyoruz. Büyük bir 
taraftar camiasına sahip olan 
Trabzonspor'umuzun en büyük 
etkili gücü taraftarıdır. Bu 
taraftar camiası ile de gurur 
duyuyoruz dedi.

ÞiDDETE GOL AT
Trabzon Şiddet Önleme ve İzleme Merkezi Müdürlüğü tarafından
Vakfıkebir ilçe Stadyumu'nda gerçekleştirilen kadına yönelik
şiddetle mücadele alanında farkındalık çalışması gerçekleştirildi.
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